
II. Subregionál 2017
Jak bylo na 2. Subregionálu? Hlavní dík patří Milanovi OK2VWM za připravené QTH, antény, stanici a

dobrou náladu. Dále bych chtěl velmi poděkovat Pepovi OK2UWJ za jeho účast, také on přispěl velkým

dílem k celkovému výsledku vytýčenému cíli alespoň 100 QSO na pásmu 2m. Milan odjel podstatnou část

závodní noci  a těsně nad ránem se prostřídal se mnou OK2LET. Takže byla i část telegrafní. Pak ještě

nastoupil Pepa.  Organizace střídání tak byla velmi vyvážená, snad lepší než při našem jiném působení.

Ukázalo se že 3 lidé na jedno pásmo na celý závod je optimální , ale ne pro další souběžné činnosti. Na

pásmu 70cm, jsme také udělali nějaké to spojení, hlavně Milan OK2VWM. Nicméně šroubování a výměna

antén nepřispívala k oblíbenosti tohoto pásma a navíc v naší lokalitě tam bylo více ticho než čilý provoz.

(přepínač antén by se hodil). Opět dominoval západní směr (DL) následoval směr jižní a východ končil na

Slovensku. Zajímavá byla některá spojení na sever DL a SN-SP. V tomto směru je kopec, předtím jsme

tímto směrem spojení nedělali, tak možná nám někde vedle Kosíře přibyla další odrazová plocha. Konec

závodu opět patřil Milanovi. Nechali jsme ho tam s Pepou tak trochu napospas zbytku závodu asi od 11:00

hodin. Snad se na nás nezlobí. Jako vždy část závodu byla poznamenána rodinou diplomacií (u mne) a

přesunem do jiného QTH (JN89 Babička). Překvapení se nekonalo a kouzelník OK2TK nepřišel. Snad příště

na „Polní den“ mu situace dovolí a přijde opět mezi nás. Takže přátelé 2. Subregionální závod je za námi.

Chystejme se na Polní den.

http://ok2oha.cz/ii-subregional-2017/

